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Vragen van het lid Erkens (VVD) aan de Minister van Klimaat en Groene Groei
over het artikel «Gaswinning op de Noordzee blijft achter bij verwachtingen»
(ingezonden 6 september 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Gaswinning op de Noordzee blijft achter bij
verwachtingen»?1

Vraag 2
Kunt u verklaren waarom de gaswinning op de Noordzee achterblijft bij de
verwachtingen, ondanks de aangekondigde versnellingen in de vergunnings-
trajecten?

Vraag 3
Kunt u nader uiteenzetten welke concrete stappen worden genomen om het
vergunningsproces te versnellen? Welke knelpunten ziet u die de gaswinning
vertragen?

Vraag 4
Wat is de impact van de achterblijvende gaswinning op de energiezekerheid
van Nederland? Hoeveel inkomsten mist de staatskas per miljard kubieke
meter (bcm) niet gewonnen aardgas uit de Noordzee?

Vraag 5
Deelt u de mening dat het belangrijk is om meer gas te winnen uit de
Noordzee om te voldoen aan de gasvraag?

Vraag 6
Welke maatregelen wilt u treffen om het investeringsklimaat te verbeteren?
Welke gesprekken voert u met bedrijven over investeren in gaswinning?

Vraag 7
Hoe verhouden de investeringen in de gaswinning op de Noordzee zich ten
opzichte van andere Europese landen?

1 Trouw, 4 september 2024, «Gaswinning op de Noordzee blijft achter bij verwachtingen».
(https://www.trouw.nl/duurzaamheid-economie/gaswinning-op-de-noordzee-blijft-achter-bij-
verwachtingen~b9c95c9e/?referrer=https://www.google.com/)
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Vraag 8
Kunt u aangeven hoeveel Fulltime-equivalent (fte) aan nieuwe medewerkers
(met expertise) zijn aangenomen om het vergunningsproces te versnellen?
Hoe verklaart u de vertraging ondanks meer arbeidskracht?

Vraag 9
Wat is de verwachte ontwikkeling van de gaswinning op de Noordzee voor de
komende vijf jaar, en welke maatregelen worden overwogen indien de
productie achterblijft bij de behoefte?

Vraag 10
Deelt u de mening dat een sectorakkoord, uiterlijk begin 2025, tot een
doorbraak kan leiden in het verhogen van gaswinning op de Noordzee? Ziet u
daarbij afspraken over investeringszekerheid als een belangrijk onderdeel van
een sectorakkoord? Bent u bereid hierbij ook naar fiscale prikkels te kijken?

Vraag 11
Hoeveel procent import van (schalie)gas verwacht u de komende jaren door
de afname van de gaswinning op de Noordzee? Kunt u hiervan een overzicht
geven?

Vraag 12
Bent u bereid te bezien of een Carbon Takeback Obligation (CTBO) te
overwegen in samenspraak met gasproducenten op de Noordzee? Zou dit
een goede manier kunnen zijn om de CO2-voetafdruk van extra gaswinning
op te vangen?

Vraag 13
Kunt u deze vragen één voor één beantwoorden?
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